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Abstract (en)
[origin: CN107495898A] The invention relates to a vacuum cleaner nozzle comprising a housing (1) and, disposed at a bottom of the housing
suction mouth (2), the front by at least one in a direction of travel (x) suction mouth edge (3) and one in the direction of travel (x) rear suction mouth
edge ( 4) is limited. Here, the front suction mouth edge (3) and the rear suction mouth edge (4) extending in a horizontal plane (H). According to
the invention directly adjoins the rear suction mouth edge (4) has an inclined sliding surface (6) to (H) by an angle (Alpha) between 1 degree and
5 degree relative to the horizontal plane inclined. The sliding bevel (6) extending from the rear suction mouth edge (4) without interruption over a
length (I) of at least 30 mm to the rear.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Staubsaugerdüse mit einem Gehäuse (1) und einem an einer Unterseite des Gehäuses angeordneten Saugmund (2), der
durch zumindest eine in eine Arbeitsrichtung (x) vordere Saugmundkante (3) und eine in der Arbeitsrichtung (x) hintere Saugmundkante (4) begrenzt
ist. Dabei erstrecken sich die vordere Saugmundkante (3) und die hintere Saugmundkante (4) in einer Horizontalebene (H). Erfindungsgemäß
schließt sich unmittelbar an die hintere Saugmundkante (4) eine Gleitschräge (6) an, die gegenüber der Horizontalebene (H) um einen Winkel (±)
zwischen 1° und 5° geneigt ist. Die Gleitschräge (6) erstreckt sich ausgehend von der hinteren Saugmundkante (4) unterbrechungsfrei über eine
Länge (I) von zumindest 30 mm nach hinten.
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